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Pravděpodobně už dávno víte, že mimo svatomartinského existují další mladá vína. Asi nejznámější
z nich je to u oblasti Beaujolais. Kvapem se blíží doba, kdy začne jeho prodej. Proto je dobré se o
něm něco nového dozvědět.

Toto víno se smí jako každý rok prodávat od třetího čtvrtka v měsíci listopadu. Tato tradice začala
v roce 1951. Do té doby se mladá vína nesměla prodávat dříve než 15. prosince. Se začátkem prodeje
je ve Francii spojeno množství oslav a to především v okolí vesnice Beaujeu. Ta leží nedaleko Lyonu a
právě tady je pěstována odrůda Gamay, ze které se mladé víno připravuje.

Víno má málo tříslovin a chutná po ovoci. Je velmi lehké. Některým znalcům vadí jeho obliba, protože
kvůli němu lidé ztrácí zájem o jiná, kvalitnější vína. Značná obliba Beaujolais Nouveau tkví v kultu s
ním spojeným. Ve Francii není oblíbenější víno. Oslavy probíhají  v celé zemi. Pro lidi je oslava
spojená s pitím vína vítaným zpříjemněním začínajícího vánočního shonu a především zpestřením
šedých listopadových dní.



Ve světě je Beaujolais oblíbené především v Asii kam ho z Francie míří nejvíc. Stále se ho ale
zkonzumuje nejvíc doma ve Francii. U nás v České Republice tolik známé není. Doplácí totiž na
oblibu vína svatomartinského, ke kterému se jedí typicky česká jídla a o jeho oslavy jsou přibližně o
deset dní dřív.

Koho z Vás nebolí po svatomartinských oslavách hlava, může oslavit i zítřejší svátek tohoto mladého
vína. Protože Le Beaujolais Nouveau est arrivé ! - (Nové Beaujolais je tu!)
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